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Abstract (en)
[origin: EP0273104B1] 1. A joint sealing ring between a shield skirt (1) and a tubbing extension (2), - with an elastic inner seal (7) processable
against the outer surface of the tubbing extension (2), characterized in that the joint sealing ring is flexibly braced relatively to the shield skirt (1) and
tubbing extension (2) and freely movable in the direction of advance by adjustable support assemblies and is provided on one hand with injection
material supply openings (5) and on the other hand with an elastic outer seal (6) consisting of a radially-adjustable rubber or plastics ring that can be
applied to the inner surface of the shield skirt (1).

Abstract (de)
Ein Fugenabdichtungsring ist zwischen einem Schildschwanz (1) und einem Tübbingausbau (2) angeordnet. Für einwandfreie Verpreßbarkeit
der Schildschwanzfuge (3) ist der Fugenabdichtungsring relativ zum Schildschwanz (1) und Tübbingausbau (2) frei beweglich über einstellbare
Stützaggregate in Vortriebsrichtung federnd abgestützt und einerseits mit Verpreßmaterialzuführungsöffnungen (5), andererseits mit einer an
die Innenseite des Schildschwanzes (1) anlegbare elastischen Außendichtung (6) sowie einer gegen die Außenseite des Tübbingausbaus (2)
preßbaren elastischen Innendichtung (7) versehen.
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